
  Bielsko-Biała, 14 lutego 2024 r. 

RM.0003.55.2024 

Pan 

Edward Kołek 

Radny Rady Miejskiej 

w Bielsku-Białej 

Dotyczy odpowiedzi na interpelację z dnia 5 lutego 2024 r. RM.0003.55.2024 
w sprawie zadania pod nazwą: „Termomodernizacja Szkoły Podstawowej nr 28 – 
budynek 2 przy ul. Witosa w Bielsku-Białej Hałcnowie do planu inwestycyjnego na 
rok 2024”. 

W odpowiedzi na Pana interpelację informuję, że podobnie jak w ubiegłym 
roku, sytuacja w zakresie wykonania termomodernizacji budynku Szkoły 
Podstawowej nr 28 przy ul. Wincentego Witosa 96 w Bielsku-Białej nie uległa 
zmianie. Zadanie to musiałoby być w pełni sfinansowane ze środków własnych 
Miasta Bielska-Białej, których aktualnie nie jesteśmy w stanie zagwarantować. 

Obecnie Strategia Zintegrowanego Rozwoju Terytorialnego Aglomeracji 
Beskidzkiej na lata 2021-2027 (z perspektywą do roku 2030) uzyskała pozytywną 
opinię Zarządu Województwa Śląskiego oraz Ministra Funduszy i Polityki 
Regionalnej, co umożliwia uruchomienie zaplanowanych w harmonogramie 
naborów wniosków o dofinansowanie, w ramach konkursów w formule ZIT. 
Jednakże w zakresie termomodernizacji możliwe jest pozyskanie dofinansowania 
wyłącznie dla obiektów zabytkowych, natomiast przedmiotowa szkoła nie jest 
wpisana na listę zabytków.  

    W zakresie pozyskania dofinansowania z programu „Poprawa Jakości 

Powietrza w obiektach użyteczności publicznej zlokalizowanych w województwie 

śląskim” w ramach środków możliwe pozyskanie środków w formie pożyczki. Z kolei 

w ramach programu priorytetowego „Renowacja z gwarancją oszczędności EPC 

(Energy Performance Contract) Plus przewidywane jest wsparcie w zakresie 

termomodernizacji, w postaci montażu finansowego z Przedsiębiorstwem 

oszczędzania energii typu ESCO (Energy Service Company). Warunki pozyskania 

dofinansowania obecnie są weryfikowane pod względem formalno-prawnym. 

    Nie mniej jednak, cały czas czynione są starania o pozyskanie środków 

zewnętrznych na rzecz termomodernizacji Szkoły ze strony Wydziału Inwestycji                       

i Wydziału Funduszy Europejskich. 

 
 

                                                                   Z up. PREZYDENTA MIASTA 
                                                                                   Piotr Kucia 

                                                                                  ZASTĘPCA PREZYDENTA 


